
Styrelsemöte Wild Kingdom Cheerleading 

Plats: Åsa skolan  Datum:  24-02-29 

 

 

1) Mötet inleds 

 

2) Närvarokontroll 

Styrelsen: Julia Wetterholm, Dzenana Basic, Heiko Maass, Lina Viktorsson 

Teams/Zoom: Rebecka Wetterholm, Calle Wittander 

Gäst:  Marcelo Medina 

 

3) Aktiva frågor 

 

Marcelo redovisar projektarbete: 

 

Marcello har varit med på några träningstillfällen och har hållit några coach möten.  

Macello har träffat alla lag förutom Stars. Möte med Stars är planerad i nära framtid. 

2 Coachmöten har genomförts efter senaste styrelsemöte. 

 

Reglerna vad det innebär att vara tränare/trainee är kommunicerad till alla coacher och trainees.  

Viktigast i projektet var att komma överens om dessa nya regler. 

Marcello kommer att skriva förslag på ett kontrakt som ska skrivas mellan styrelsen/tränare å 

ena sidan och trainee å andra sidan. En medlem i styrelsen ska enl. denna godkänner/signera 

kontrakt och därmed lämplighet av trainees. 

På coachmöten har man genomfört bl.a. kommunikationsövningar och samarbetsövningar. 

Ett coachmöte kvar innan avslut av projektet. 

Marcello ska träffa Shade innan DM i syfte att träna mental träning inför tävlingar. 

 

Det har varit genomgående bra bemötande av alla tränare och trainees. 

 

Projektarbete som förenings coach med tränare/lag/trainees ska avslutas under mars månad. 

Marcello har varit på träff med ridklubbens ungdomssektion. Förslag hur Ungdomsstyrelsen ska 

utformas, skickas under kommande veckan. 

 

Styrelsen är nöjd med Marcellos insats och tackar för nedlagt arbete hittills. 

 

Övriga frågor: 

 

En tränare har fått en varning vad gäller att respektera värdegrunder samt nedskrivna regler för 

tränare. Samtal med Marcello, Dzenana, Julia samt vårdnadshavare har skett. Samtal med alla 3 

tränare för resp. lag ska föras 17/3. 

  



 

4) Ekonomi 

 

Calle redovisar: 

 

• 42708 kr på föreningens konto 

• LOK stöd betalas ut snart 24000 

• 100000 kr har överförts till USA konto (startavgift till The Summit som har skulle betalats av 

förerningen men betalats av Summit kontot) 

• Kakförsäljning är igång (21681 kr hittills) och terminsavgifterna har kommit in delvis (hälften) 

• Kredit kort till USA gick inte att ordna,  

beslut: lagföräldrar ska använda personliga kreditkort för utlägg och återförs löpande. 

 

5) Sponsring: 

 

Julia redovisar ett förslag för samarbete med Intersport: 

• föreningen kan att erbjuda sponsorer att köpa arbetskläder från Intersports  

• 6%  av försäljningen skulle gå till föreningen 

• Sponsorer kan själva bestämma under vilken period WKC ska få stödet 

Beslut: Styrelsen säger ja till det, Julia pratar med Henke 

 

Dzenana fick förfrågan av kommunen att grilla korv vid en ceremonie kring avslut av sanering 

av området vid verkstad 18 13/5: 

• Julia kollar med lagen SUN och OCEAN om det finns intresse, minst en vuxen behöver vara 

med 

 

Tolvskillingen:  

• ansiktsmålning, Julia kollar med hur länge och hur mycket pengar vi får 

 

 

6) Trygg framtid, via Svenska Cheerleading förbundet 

 

• Inga har deltagit på mötet, pengarna som betalats ut till föreningen behöver betalas tillbaks 

till förbundet 

 

7) Försäljning 

 

• Lina tar emot varor som föreningen säljer 

• Strömbäcks tar emot varor för Shades försäljning 

• sista försäljning 10/3, 30 dagars betalningvillkor 

• Alla lag betalar in i föreningens konto förutom Shade 

• Sista inbetalningsdag 1. April 

• Hur koppla inbetald summa mot personen som har betalad? 

Beslut: inbetalning kontrolleras av en styrelsemedlem: 

o Lina: STARS 



o Heiko: SUN 

o Julia: OCEAN och SHADE 

o Dzenana: WAVE 

o Calle: WIND 

o Rebecka: MOONLIGHT och CLOUD 

 

 

8) Evenemang 

 

Dzenana fick förfrågan av kommunen att grilla korv vid en ceremoni kring avslut av sanering 

av området vid verkstad 18 13/5: 

• Julia kollar med lagen SUN och OCEAN om det finns intresse, minst en vuxen behöver vara 

med; Julia kollar med hur länge och hur mycket pengar vi får 

 

Tolvskillingen:  

• ansiktsmålning, Julia kollar med hur länge och hur mycket pengar vi får 

 

Ordförande:  Julia 

Sekreterare:  Heiko 

Justerare:  Lina 


